

Financial Offer: Construction and extension of a Sewerage Network for Annex 1, 2, and 5 in Al Hol Camp - NES
العرض المالي:بناء وتمديد شبكة الصرف الصحي في الملاحق 1 و 2 و 5 في مخيم الهول شمال سرق سوريا

Notes: Carrying out a comprehensive topographic survey of the sewage network from the downstream point outside the Annex (septic tank) to the sewage network inside the Annex. And preparing a study for the sewage project by determining the levels and depths, Note that the depths of the manholes (0.8*0.8)m are not less than 70 cm, The study of the sewage project will be submitted by the company to the organization and the study will be reviewed and then approved by the engineering team.

A-Construction of Sewerage Network inside Annex 1,2,5 in Al Hol Camp in NES							
#	Item title	Description	الوصف	Unit	Qty	Unit cost (USD)	Total cost (USD)
A-1	SITE PREPARATION	Supply tools, machines, manpower, and materials for Excavation and removal of debris, grading, clearance, and excavation (Width = 50 cm + pipe outer diameter in cm). The depth varies based on the elevation of the ground (could vary, actual ground conditions and elevations shall be considered by the vendor) and could be in any type of soil & surface including rocky layers, etc. The price includes compaction of the excavation base with a vibrator. also, replace the fragile or saturated soil with hard soil if any, The work involves removing rubble and debris and relocating them to designated sites by the local administration. The work must be done according to the instructions of the site engineer.	تجهيز الموقع: تجهيز الأدوات والآليات والقوى العاملة والمواد اللازمة للحفر وإزالة أنقاض والتسوية والتطهير والحفر يجب ان يكون بمقدار (العرض = 50 سم + القطر الخارجى للأنبوب بالسـم)ويختلف العمق بناءً على ارتفاع الأرض (يمكن أن يكون متغيراً)، و يجب على المقاول تغطية ظروف الأرض الحقيقية والارتفاعات المتغيرة (التي يمكن أن تكون في أي نوع من بيئية والأسطح بما في ذلك الطبقات الصخرية، وما إلى ذلك. سعر يشمل حدل قاعدة الحفر بالهزاز كما يتم استبدال البرية الهشة أو مشبعة بالبرية الصلبة إن وجدت، ويتضمن العمل إزالة الركام والحطام ونقلها إلى مواقع محددة من قبل الإدارة المحلية ويجب تنفيذ العمل حسب تعليمات مهندس الموقع.	ML	2155.00		
A-2	HDPE PIPES 300 mm (HDPE SN 4) (for the main line inside the Annex)	Supply and provide tools, machines, manpower, and materials required to extend Polyethylene pipes HDPE SN4 with a diameter of 300mm. The pipes must have a thickness of no less than 1 cm. Fill the path with clean and debris-free fine sand (loam) 20 cm below the pipes. The sand should be filled over and around the pipes up to 20 cm, and the price includes preparing and leveling/ sloping the ground under the pipe before pipe installation, with all necessary needs to complete the work, The work must be done according to the drawings and instructions of the site engineer.	أنابيب البولي الايثيلن الضغط العالي 300 ملم (HDPE SN4) (للخط الرئيسي داخل الانكس) : تجهيز وتوفير الأدوات والآليات والقوى العاملة والمواد اللازمة لمد أنابيب البولي إيثيلين عالي الكثافة SN4 قطر (300) ملم يجب ألا يقل سمك الأنابيب عن 1 سم، يجب ان يملأ المسار بالرمال الناعمة النظيفة والخالية من الحطام على مسافة 20سم أسفل الأنابيب وفوق الأنابيب وحولها حتى 20سم ايضاً يشمل السعر تجهيز وتسوية وميلان الأرض تحت أنبوب قبل تركيب الأنابيب، مع توفير كافة الاحتياجات اللازمة لإتمام العمل، ويجب أن يتم العمل حسب الرسومات وتعليمات مهندس الموقع..	ML	520.00		

A-3	HIGH-PRESSURE PVC PIPES 200 MM:	Supply and install best-quality high-pressure PVC pipes from local markets, with 8-inch (200 mm) diameter and thickness not less than 9 mm, with all necessary needs to complete the work to connect the manholes of the compounds to the manhole (80x80)cm and from manhole (80*80)cm to the manhole (100x100)cm and to connect the manhole (1*1)m to the main line, The price includes jointing the pipe using adhesive (glue) and laying fine sand (loam) below the pipes it must be clean and debris-free and Fill the path with fine sand over and around the pipes up to 10 cm, The work must be done according to the instructions of the site engineer.	انابيب ال pvc عالي الضغط 200مم : جهاز وتركيب انابيب PVC عالي الضغط من أفضل الأنواع في الأسواق المحلية بقطر 8 انج وسمك لا يقل عن 9 ملم مع كافة الاحتياجات اللازمة لإكمال العمل لتوصيل منهولات الكومينات إلى المنهول (80x80) سم و من فتحة المنهول (80*80) سم إلى فتحة المنهول (100x100) سم وربط المنهول (1*1)م بالخط الرئيسي، السعر يشمل ربط الأنابيب باستخدام مادة لاصقة (غراء) ووضع رمل ناعم (نظيف) أسفل الانبوب يجب أن تكون الرمال نظيفة وخالية من المخلفات، وملأ مسار الانابيب بالرمل الناعم فوق الأنابيب وحولها حي 10 سم، ويجب أن يتم العمل حسب تعليمات مهندس الموقع.	MI	1635.00		
A-4	MANHOLES OF (1*1)M INTERNAL DIMENSIONS:	Supply tools, machines, manpower, and materials and excavations in all types of soil including rocky layers, with variable depth according to the actual ground levels (could vary, actual ground conditions and elevations shall be considered by the vendor). cast Lean concrete under a base of 10 cm, and cast the manholes using sulfate-resistant cement (SRC) 350 kg/m ³ for the base and walls with 20cm thickness, The reinforcement for the base and walls should be 5Φ12mm/m with one layer in both directions. The steel ladder should be fixed every 40cm with a length of 40cm using steel of 18mm and three layers of flint-coat painting, the work is to be done according to the drawing and instructions of the site engineer.	منهول (1*1)م (البعد الداخلي) : جهاز الأدوات والآليات والعمال والمواد والحفر في جميع أنواع التربة بما في ذلك الطبقات الصخرية ، بعمق متغير وفقا لمستويات الأرض الفعلية يمكن أن تكون متغيرة ، يجب تغطية ظروف الأرض الحقيقية والارتفاعات من قبل المقاول). وإنشاء منهول بخرسانة نظافة للأرضية بسمك 10سم وللقاعدة والجدران بسمكة 20 سم باستخدام الاسمنت المقاوم للأملاح (SRC) و بنسبة 350 كجم/م ³ وتقوية القاعدة والجدران بطبقة وحدة من حديد التسليح 5Φ12 ملم/م وفي كلا الاتجاهين. و تثبيت سلم فولاذي كل (40 سم) وطوله 40 سم باستخدام حديد التسليح قطر 18 ملم مع ثلاث طبقات من الطلاء المقاوم، يجب ان يتم العمل وفقا للرسومات وتعليمات مهندس الموقع	No	26.00		
A-5	MANHOLES OF (0.8*0.8)M INTERNAL DIMENSIONS:	Supply tools, machines, manpower, and materials and excavations in all types of soil including rocky layers, with depth according to the ground level ((could vary, actual ground conditions and elevations shall be considered by the vendor). the excavation should not be less than 70 cm, cast Lean concrete under a base of 10 cm, and cast the manholes should use sulfate-resistant cement(SRC) 250 kg/m ³ for the base and walls with 20cm thickness, The reinforcement for the base and walls should be 5Φ12mm/m with one layer in both directions. The work must be done according to the instructions of the site engineer	راكارات (0.8*0.8) م (البعد الداخلي) : جهاز الأدوات والآليات والعمال والمواد والحفر في جميع أنواع التربة بما في ذلك الطبقات الصخرية ، مع عمق وفقا لمستوى الأرض (يمكن أن يكون متغيرا)، يجب تغطية ظروف الأرض الحقيقية والارتفاعات من قبل المقاول). ولا يقل الحفر عن 70 سم ، وإنشاء منهول بصب خرسانة نظافة للأرضية بسمك 10سم، وصب المنهول باستخدام الأسمنت المقاوم للأملاح وبنسبة 250 كجم/م ³ للقاعدة والجدران بسمك 20 سم وتقوية لقاعدة والجدران بطبقة وحدة من حديد التسليح 5Φ12 ملم/م وفي كلا الاتجاهين، يجب ان ينفذ العمل حسب تعليمات مهندس الموقع	No	51.00		

A-6	MANHOLE COVERING (1.4*1.4)M :	Supply tools, manpower, and materials to cast concrete Cover with dimensions (1.4X1.4)m and thickness of 20cm, using 350kg/m3 cement rate, to be reinforced with one layer of 5Φ12mm/M' in both directions this cover should have steel frame dimensions (70*70) cm, using angle section (5cm*5cm*5mm) to fix the other movable cover, the price includes casting concrete movable covers with dimensions (70*70)cm with the frame under the cover using angle line (5cm*5cm*5mm), thickness 10cm and to be reinforced with one layer Φ12 @120mm in both directions includes at least two handles within the cover, both covers should include handles, The work must be done according to the drawings and instructions of the site engineer.	غطية الراكار (1.4*1.4) م : جهاز الأدوات والعمالة والمواد اللازمة لصب الخرسانة لغطاء منهول بأبعاد (1.4×1.4) م وسمك 20 سم وباستخدام خرسانة بنسبة أسمنت 350 كجم/م3 يتم تسليحه بطبقتين من حديد التسليح 5 اسياخ قطر 12 ملم في المير الواحد في الاتجاهين. الغطاء يجب ان يحتوي على اطار فولاذي بأبعاد (70*70) سم باستخدام مقطع زاوية (5سم*5سم*5ملم) تثبيت الغطاء المتحرك الآخر، السعر يشمل صب الأغشية المتحركة الخرسانية بأبعاد (70*70) سم مع الإطار أسفل الغطاء باستخدام خط الزاوية (5 سم * 5 سم * 5 ملم) سمك الصب 10 سم ويتم تسليحها بطبقة واحدة من حديد اسياخ قطر 12 ملم كل 120 ملم وفي كلا الاتجاهين وتتضمن على الأقل مقبضين داخل الغطاء، ويجب أن يشتمل كلا الغطاءين على مقابض، ويجب ان ينفذ العمل طبقا للرسومات وحسب تعليمات مهندس الموقع.	No	26.00		
A-7	MANHOLE COVERING (105*105)cm :	Supply tools, manpower, and materials to cast concrete cover with dimensions (105X105)cm and thickness of 10cm using 350kg/m3 cement rate, to be reinforced with one layer of Φ12 @120mm in both directions and should include handles within the cover, The work must be done according to the drawings and instructions of the site engineer.	غطية الراكار (105*105) سم : جهاز الأدوات والعمالة والمواد اللازمة لصب غطاء خرساني بأبعاد (105×105) سم وسمك 10 سم باستخدام خرسانة بنسبة إسمنت 350 كجم / م3 على أن يتم تسليحه بطبقة واحدة من حديد التسليح اسياخ قطر 12 ملم كل 120 ملم وفي الاتجاهين ويجب أن يشتمل الغطاء على مقابض ويجب أن يتم العمل طبقا للرسومات وتعليمات مهندس الموقع.	No	51.00		
A-8	BACKFILLING WORKS FOR THE PIPES:	Supply tools, machines, manpower, and materials to backfill the channel path by using existing soil if it is suitable for backfilling and free of stones or providing suitable soil from out the site, and to be done in 25cm for each layer and compact layers with a vibrator compactor, the price includes all necessary watering and compacting of the soil, also extending the warning tape within the backfilling process, The price includes all necessary needs to complete the work, The work must be done according to the drawings and instructions of the site engineer	أعمال الردم للخطوط : جهاز الأدوات والآليات والقوى العاملة والمواد اللازمة لردم مسار القناة استخدام اليربة الموجودة إذا كانت مناسبة للردم وخالية من الحجارة أو وفير تربة مناسبة من خارج الموقع، ويتم ذلك بسمك 25 سم لكل طبقة مع دحل الطبقات باستخدام ضاغطة هزازة، السعر يشمل كل ما يلزم من تربة ودحل اليربة، وكذلك مد السريط التحذيري حول منطقة الردم، السعر يشمل جميع الاحتياجات اللازمة لإتمام العمل، والعمل يجب تنفيذه حسب الرسومات وتعليمات مهندس الموقع"	ML	2155.00		
A - Total Cost inside the camp in (USD)							

B-Construction of Septic tank works Al Hol Camp in NES							
#	Item title	Description	الوصف	Unit	Qty	Unit cost (USD)	Total cost (USD)
B-1	EXCAVATION	Supply tools, machines, manpower, and materials for Excavation work for the tank foundation to 3.5 m depth at least, and dimension of (23 x8)m, Excavated soils and debris will be transported to designated areas by the camp administration. The price includes soil leveling, fixing, and compaction using a compactor, the price includes providing a subbase layer with leveling and compacting (average thickness = 20 cm), and all the work should be done according to drawings and instructions of the site engineer.	الحفر: جهاز الأدوات والآليات والقوى العاملة والمواد اللازمة لأعمال الحفر لأساس الخزان بعمق 3.5 م على الأقل وبأبعاد (23*8) م، وسوف تنقل ليرية ومنتجات الحفر إلى المناطق المخصصة من قبل إدارة المخيم. لسعر يشمل تسوية اليرية وتثبيتها ودحليها باستخدام الحادلة , كما يشمل لسعر توفير طبقة صب بيس مع التسوية والدحل (بمعدل سمك = 20 سم) ويجب أن تتم جميع الأعمال حسب الرسومات وتعليمات مهندس الموقع..	m3	644.00		
B-2	LEAN CONCRTE:	Supply tools, manpower, and materials to Cast lean concrete 150 kg/m3 dimension (22m x 7.5m) and thickness of 10 cm under the tank base for leveling the ground, all the work should be done according to the site engineer's instructions.	بيتون النظافة : جهاز الادوات والعمال والمواد لصب الارضية بخرسانة نظافة عيار 150 كجم / م3 بأبعاد (22 م × 7.5 م) وسمك 10 سم تحت ارضية الخزان تسوية الأرض ، كل الاعمال يجب أن تنفذ وفقا لتعليمات مهندس الموقع .	m3	17.00		
B-3	REINFORCED CONCRETE FOR THE FLOOR:	Supply tools, manpower, and materials to cast the tank base using reinforcement concrete 350kg/m3 cement rate, with dimensions (21m x 6.5m) and thickness of 25 cm using Sulfate Resistant Cement (SRC), to be reinforced with two layers of Φ12 every 12.5 cm c/c in both directions, the price include also the additional reinforcement for wall casting, and all other need to complete the work, watering, smoothing, all the work should be done according to the drawings and site engineer instructions.	خرسانة مسلحة للقاعدة : جهاز الادوات والعمال والمواد لصب قاعدة الخزان بالخرسانة المسلحة بنسبة اسمنت 350 كجم / م3 وبأبعاد (21 م × 6.5 م) وسمك 25 سم باستخدام الأسمنت المقاوم للاملاح (SRC). التسليح يكون من طبقتين من اسياخ التسليح قطر 12 كل 12.5 سم وفي كلا الاتجاهين، يشمل السعر أيضا التسليح الإضافي لصب الجدران وجميع الاحتياجات الأخرى لإكمال العمل من حيث الري والتنعيم، جميع الاعمال يجب أن تنفذ وفقا للرسومات و تعليمات مهندس الموقع.	m3	35.00		
B-4	REINFORCED CONCRETE FOR THE WALLS:	Supply tools, manpower, and materials to cast reinforcement concrete at 350 kg/m3 cement rate, for walls of a septic tank with dimensions of (5.5*3*0.25) *2, and (20*3*0.25) *2, and three interior walls dimensions (5*3*0.25) m using Sulfate Resistant Cement (SRC) . to be reinforced with two layers of Φ12 every 12.5 cm c/c in both directions and all other needs to complete the work, watering, smoothing all the work should be done according to the drawings and site engineer instructions.	خرسانة مسلحة للجدران (0.25*3*5.5*20) م : جهاز الادوات والعمال والمواد لصب الجدران بالخرسانة المسلحة بنسبة سمنت 350 كجم/م3 لجدران خزان الصرف الصحي وبأبعاد (5.5*3*0.25 سمنت 350 كجم/م3 و (0.25*3*20) 2* بالإضافة الى 3 جدران داخلية بأبعاد (3*0.25*5) باستخدام الأسمنت المقاوم للاملاح (SRC). يجب أن يكون التسليح من طبقتين من حديد قطر 12 مم كل 12.5 سم في كلا الاتجاهين مع جميع الاحتياجات الأخرى لإكمال العمل من الري والتنعيم, جميع لاعمال يجب أن تنفذ وفقا للرسومات ولتعليمات مهندس الموقع.	m3	51.00		

B-5	REINFORCED CONCRETE FOR THE ROOF:	Supply tools, manpower, and materials to cast reinforced concrete at 350kg/m3 cement rate, for the roof dimension (20m x 5.5m) and 18 cm thick. The reinforcement is to be one layer of 12mm diameter. @ 12.5 cm c/c in both directions and all other needs to complete the work, watering, smoothing all the work should be done according to the drawings and site engineer's instructions), (note that 6 Manhole accesses should be taken into consideration with their details in the drawings).	خرسان مسلحة للسقف : جهاز الادوات والعمال والمواد لصب السقف بالخرسانة المسلحة بنسبة اسمنت 350 كجم/م 3 وبأبعاد (20 م × 5.5 م) وسمك 18 سم. يجب أن يكون التسليح من طبقة واحدة من قطر 12 مم كل 12.5 سم وفي كلا الاتجاهين، وجميع مايلزم لإكمال العمل من والري والتنعيم، كل الاعمال يجب أن تنفذ وفقا للرسومات وتعليمات مهندس الموقع.مع ملاحظة أن هناك 6مداخل للفتحات يجب مراعاتها مع تفاصيلها في المخططات.	m3	20.00		
B-6	UPVC HDPE (40cm, SN8) pipes	Provide and install UPVC HDPE SN8 pipes T section diameter of 400mm Between rooms (each interior wall should install 5 UPVC pipes T section) according to the drawings and site engineer's instructions.	انابيب UPVC HDPE (40cm) SN8 وفير وتركيب الانابيب البلاستيكية UPVC SN8 HDPE مقطع T بقطر 400 ملم بين الغرف (يجب تركيب 5 أنابيب UPVC مقطع T على كل جدار داخلي) وفقا للرسومات وتعليمات مهندس الموقع.	M.I	15.00		
B-7	METAL VENT PIPES 100 MM:	Provide and install metallic pipes diameter of 100mm and thickness of 3mm, for ventilation to be fixed inside the roof by two angle section (4*4*2) during casting the roof ,the price includes painting the pipe with two layers of anti-rust paint, all work should be done according to the design drawings and the site engineer's instructions.	انابيب معدنية قطر 100 مم : وفير وتركيب انابيب معدنية قطر 100 ملم وسمك 3ملم ، للتهوية المراد تثبيتها داخل السقف بمقطعي زاوية (4 * 4 * 2) أثناء صب السقف، السعر يشمل طلاء الأنبوب بطبقتين من الطلاء المضاد للصدأ ، جميع الاعمال يجب أن تنفذ وفقا للرسوم الهندسية و لتعليمات مهندس الموقع.	M.L	15.00		
B-8	painting works	Supply tools, manpower, and materials to Paint the exterior and interior walls from inside and outside with two layers using bitumen-based coating, the work should be done according to the instruction of the site engineer.	اعمال الدهان : جهاز الأدوات والقوى العاملة والمواد اللازمة لطلاء الجدران الخارجية والداخلية من الداخل والخارج بطبقتين باستخدام طلاء أساسه البيتومين ، ويجب أن يتم العمل وفقا لتعليمات مهندس الموقع.	M2	620.00		
B-9	METALLIC COVER :	Provide and install access steel cover as detailed in attached drawings, and painting with anti-rust and oil paint, also fixing steel ladder every (40cm) and length of 40cm using steel with diameter of 18mm with three layers of flint coat painting, and the work should be done according to the details, sketches, specifications, and instruction of the site engineer.	اغشية معدنية : فير وتركيب غطاء توصيل فولاذي كما موضح في الرسومات المرفقة لطلاء بالطلاء المضاد للصدأ و الطلاء الزيتي ، وكذلك تثبيت سلم فولاذي كل (40 سم) وبطول 40 سم باستخدام حديد التسليح قطر 18 ملم مع ثلاث طبقات من طلاء فلنكوت، ويجب أن يتم العمل وفقا للتفاصيل والرسومات والمواصفات وتعليمات مهندس الموقع.	No	6.00		
B-10	HDPE SN8 pipes (40cm)	Provision and installation of HDPE pipes (40cm) diameter from the end of the septic tank to the manhole (1*1)m internal dimension and then to the drain field, the price includes fine sand (loam) laying it under, around, and above the pipes WITH 10 cm thickness, the work should be done according to the drawings and instruction of the site engineer.	انابيب HDPE SN8 pipes (40cm): وفير وتركيب انابيب قطر HDPE SN8 (40cm) من نهاية خزان الصرف الصحي إلى المنهول (1*1) م (البعد الداخلي) ثم إلى ساحة التفريغ ، السعر يشمل فرش الرمل الناعم ووضعه تحت وحول وفوق الأنابيب بسمك 10 سم ، يجب أن يتم العمل وفقا للرسومات وتعليمات مهندس الموقع .	ML	50.00		
B-Total Price for the septic tank (USD)							

C-Construction of main sewerage network outside annex 4							
#	Item title	Description	الوصف	Unit	Qty	Unit cost (USD)	Total cost (USD)
C-1	SITE PREPARATION:	Supply tools, machines, manpower, and materials for Excavation and removal of debris, grading, clearance, and excavation (Width = 50 cm + pipe outer diameter in cm) The depth varies based on the elevation of the ground (could vary, actual ground conditions and elevations shall be considered by the vendor) could be in any type of soil & surfaces including rocky layers, etc. The price includes compaction of the excavation base with a vibrator. also, replace the fragile or saturated soil with hard soil if any, The work involves removing rubble and debris and relocating them to designated sites by the local administration. The work must be done according to the drawing and instructions of the site engineer.	تجهيز الموقع: تجهيز الادوات والاليات والعمال والمواد لحفر وإزالة الأنقاض والتسوية والتخليص والحفر لمسار الأنبوب بمقدار (العرض = 50 سم + القطر الخارجي للأنبوب بالسنتيمتر)والعمق يتغير وفقا لأعماق الأرض (يمكن أن تكون متغيرا ، يجب تغطية ظروف الأرض الحقيقية والارتفاعات من قبل المقاول في أي نوع من اليربة والأسطح بما في ذلك الطبقات الصخرية ، إلخ يشمل السعر دحل قاعدة الحفر بهزاز مع استبدال اليربة الهشة أو لمشبعة باليربة الصلبة إن وجدت، يتضمن العمل إزالة المخلفات وجميع لأنقاض ونقلها إلى المواقع المختارة من الإدارة المحلية. العمل يجب ان نفذ وفقا للرسومات وتعليمات مهندس الموقع.	ML	900		
C-2	Polyethylene PIPES HDPE SN 8 (400mm): (for the main line outside the Annex)	Supply and provide tools, machines, manpower, and materials required to extend Polyethylene pipes HDPE SN8 (400). The pipes must have a thickness of no less than 1 cm. Fill the path with clean and debris-free fine sand (loam) 20 cm below the pipes. The sand should be filled over and around the pipes up to 20 cm, the price includes preparing and leveling/ sloping the ground under the pipe before pipe installation, with all necessary needs to complete the work, The work must be done according to the drawings and instructions of the site engineer.	انابيب البولي الايثيلين (HDPE SN8) 400 mm (للخط الرئيسي خارج الانكس) : تجهيز وتوفير الادوات والاليات والعمال والمواد اللازمة لمد انابيب البولي ايثيلين SN8 قطر (400 مم) والانابيب لا يقل سمكها عن 1 سم, و وضع مل ناعم الذي يجب أن يكون نظيفا وخاليا من المواد الغريبة وملا مسار الانابيب بالرمل الناعم فوق وتحت وحول الأنابيب حي سمك 20 سم , يشمل السعر تجهيز وتسوية وميلان الأرض تحت الأنبوب قبل تركيب الأنابيب ، مع جميع الاحتياجات اللازمة لإنجاز العمل ، والعمل يجب ان نفذ وفقا للرسومات وتعليمات مهندس الموقع.	MI	900		
C-3	MANHOLES OF (1*1)M INTERNAL DIMENSIONS:	Supply tools, machines, manpower, and materials and excavations in all types of soil including rocky layers, with variable depth according to the actual ground levels (could vary, actual ground conditions and elevations shall be considered by the vendor). cast Lean concrete under a base of 10 cm, and cast the manholes using sulfate-resistant cement (SRC) 350 kg/m3 for the base and walls with 20cm thickness, The reinforcement for the base and walls should be 5Φ12mm/m' with one layer in both directions. The steel ladder should be fixed every 40 cm with a length of 40cm using steel of 18mm diameter and three layers of flint-coat painting, the work must be done according to the drawing and instructions of the site engineer.	منهول (1*1) م (البعد الداخلي): تجهيز الأدوات والآليات والعمال والمواد والحفر في جميع أنواع اليربة بما في ذلك الطبقات الصخرية، بعمق متغير وفقا لمستويات الأرض الفعلية يمكن أن يكون العمق متغير، و يجب تغطية ظروف الأرض الحقيقية والارتفاعات من قبل المقاول)،انشاء منهول بصب خرسانة نظافة للارضية بسمك 10سم وصب المنهول باستخدام الاسمنت المقاوم للملح عيار 350 كجم/م3 للقاعدة والجدران و بسمكة 20 سم، وتسليح القاعدة والجدران يكون بطبقة وحدة من حديد التسليح 5 قطر 12 ملم لكل متر وفي كلا الاتجاهين. وتثبيت سلم فولاذي كل (40 سم) وبطول 40 سم باستخدام حديد التسليح قطر 18 ملم مع ثلاث طبقات من الطلاء مقاوم، يتم العمل وفقا للرسومات وتعليمات مهندس الموقع.	No	24		

C-4	MANHOLE COVERING (1.4*1.4)M :	Supply tools, manpower, and materials to cast concrete Cover with dimensions (1.4X1.4)m and thickness of 20cm, using 350kg/m3 cement rate, to be reinforced with one layer of 5Φ12mm/M in both directions this cover should have steel frame dimensions (70*70) cm using angle section (5cm*5cm*5mm) to fix the other movable cover, the price includes casting concrete movable covers with dimensions (70*70)cm with the frame under the cover using angle line (5cm*5cm*5mm), thickness 10cm and to be reinforced with one layer Φ12 @120mm in both directions includes at least two handles within the cover, both covers should include handles, The work must be done according to the drawings and instructions of the site engineer	غطية الراكار (1.4*1.4) م : جهر الادوات والعمال والمواد لصب الغطاء الخرسانتي بأبعاد (1.4 × 1.4) م وبسمك 20 سم. باستخدام خرسانة بنسبة اسمنت 350 كجم / م 3 ، يتم تقويتها بطبقة وحدة من حديد التسليح 5Φ12mm/M في كلا الاتجاهين، ويجب ان يكون للغطاء اطار فولاذي بأبعاد (70 * 70 سم) باستخدام مقطع زاوية (5سم * 5سم * 5 ملم) لتثبيت الغطاء المتحرك، سعر يشمل صب الأغطية الخرسانية المتحركة بأبعاد (70*70) سم مع اطار تحت الغطاء باستخدام حديد زاوية (5سم * 5سم * 5 ملم) ، سمك 10 سم ويتم تعزيزه بطبقة واحدة من حديد التسليح قطر 12 كل 120 ملم في كلا الاتجاهين يتضمن مقبضين على الأقل داخل الغطاء. كلا الغطاءين يجب ان يحتوي على مقابض، العمل يجب ان يكون حسب الرسومات وتعليمات مهندس الموقع.	No	24		
C-5	BACKFILLING WORKS FOR THE PIPES:	Supply tools, machines, manpower, and materials to backfill the channel path by using existing soil if it is suitable for backfilling and free of stones or providing suitable soil from out the site, and to be done in 25cm for each layer and compact layers with a vibrator compactor, the price includes all necessary watering and compacting of the soil, also extending the warning tape within the backfilling process, The price includes all necessary needs to complete the work, The work to be done according to the drawings and instructions of the site engineer	اعمال الردم للخطوط : جهر الادوات والالات والعمال والمواد لردم مسار القناة باستخدام اليربة موجودة إذا كانت مناسبة للردم وخالية من الحجارة أو توفر تربة مناسبة من خارج الموقع، والردم يكون على طبقات كل طبقة 25 سم ودخل طبقات مع حادلة هزاز، السعر يشمل جميع ما يلزم من سقي ودخل يرية، وتمديد سريط تحذير خلال عملية الردم ، كما أن السعر يشمل جميع الاحتياجات اللازمة لإنجاز العمل، العمل يجب ان ينفذ حسب الرسومات وتعليمات مهندس الموقع.	ML	900		
C-Total price out the side (USD)							
Grand Total cost for (A+B+C) in (USD)							

- NOTE:**
- Our organization is not bound to buy the whole quantity mentioned in the Financial Offer.
 - Our organization is not bound to contract with one company and can split the award between one or more companies.
 - The Service must delivered to Al-Hol Camp in Annexes 1, 2, and 5 in NES , as per the instruction of Our Organization's Supervisor.
 - The offered Price includes transportation, loading & unloading, and any other cost to deliver and Implementation tofence in Annexes 1, 2, and 5 in Al-Hol Camp in North East SYRIA.
 - The company must submit approved site visit form and to be added to bid documents.
 - The company must specify at least three qualified site-civil engineers and a survey team for taking profiles of the facility compounds and the site.
 - Cleaning the site after completing all implemented activities and remove the debris to the identified location by the local authority.
 - The project must be fully finished in 2024. 20% retention will be paid on January 31, 2025. The duration between the completion of the work and January 31 will be considered a maintenance period.

ملاحظة:

- 1منظمتنا ليست ملزمة بسواء الكمية الكاملة المذكورة في جدول الكميات.
- 2المنظمة ليست ملزمة بان تتعاقد مع شركة واحدة، ويمكن تجزئة العطاء بين أكبر من شركة.
- 3.يتم التسليم الخدمات المذكورة اعلاه الى مخيم الهول في ملحقات 1 و 2 و في شمال سرق سوريا وحسب الخطة المقدمة من قبل مسرف المشروع للمنظمة .
- 4ألاسعار المقدمة جميع المصاريف من نقل و تحميل و التسليم والتنفيذ للملحقات 1 و 2 و في مخيم الهول في شمال سرق سوريا .
- يجب على الشركة تقديم استمارة زيارة الموقع موقعة و معتمدة من قبل المهندس المسرف للمنظمة و يجب ارفاقها مع مستندات العطاء المقدم.
- يجب على الشركة تحديد ما لا يقل عن ثلاثة مهندسين مدنيين مؤهلين للموقع، وفريق مسح لأخذ ملامح المرافق والموقع.
- 7تنظيف الموقع بعد الانتهاء من جميع الأنشطة المنفذة وإزالة الحطام إلى الموقع المحدد من قبل السلطة المحلية.
- 8.يجب أن يتم الانتهاء الكامل من المشروع في عام 2024. سيتم دفع 20٪ من المبلغ المستحق في 31 يناير 2025. ستعتبر الفيرة بين انتهاء العمل و31يناير فيرة صيانة.

Name of Signatory:_____

Title of Signatory:_____

Name of Bidder:_____

Signature & stamp:

Date of Signing:_____